





亚美尼亚 • 格鲁吉亚 • 阿塞拜疆

# **South Caucasus**

Armenia • Georgia • Azerbajian



Validity: All Season

**CODE: 9EVNGYD** 

新加坡或吉隆坡 (飞往) 抵达巴库・阿塞拜疆

抵达巴库后, 开始您在南高加索之旅。

酒店 5\* Hyatt Regency or similar

巴库 - 舍基 早餐/午餐/晚餐

早餐后,参观迪里巴巴陵墓。

前往舍马哈途中将经过以纪念碑闻名的马拉扎村。

参观舍马哈聚礼清真寺,该清真寺是阿塞拜疆最古老最大之一,传说建于8世 纪, 当时舍马哈被选为阿拉伯哈里发的驻地。

酒店 5\* Marxal Sheki or similar



### 舍基-希格纳吉(格鲁吉亚)- 第比利斯

早餐/午餐/晚餐

格鲁吉亚

酒店早餐后退房,前往阿塞拜疆-格鲁吉亚边境。

参观位于卡赫季东部的希格纳吉小镇,又被称为"爱情之城"。 随后驱车前往第比利斯。

酒店 5\* Wyndham Grand or similar

第比利斯-阿纳努里-古道里-卡兹别吉-第比利斯

早餐/午餐/晚餐

启程前往风景如画的卡兹别吉地区,沿途欣赏津瓦里水库和参观14世纪的阿纳 努里城堡。

穿越阿拉格维峡谷,途经冬季滑雪胜地古道里,翻越海拔2395米的高山隘口。 抵达卡兹别吉地区中心斯特潘茨明达小镇。

搭乘小型巴士 (Marshrutka) 前往位于海拔2200米的杰尔格提圣三一教堂, 俯 瞰壮丽山景。

傍晚返回第比利斯住宿。

酒店 5\* Wyndham Grand or similar

第比利斯

早餐/午餐/民俗表演的当地晚餐

酒店早餐后,前往姆茨赫塔教堂俯瞰古城美景。

参观斯维特斯霍维里大教堂, 这是格鲁吉亚最重要的宗教场所之一, 传说为耶 稣长袍的安息之地。

下午回到第比利斯,进行城市游览,包括:

- o 梅特希高地 (俯瞰旧城最佳位置)
- o 纳里卡拉要塞(缆车上山)
- o 硫磺浴区、梅丹广场、卡拉区、贝特列米区
- o 瓦赫坦·戈尔加萨里国王雕像-第比利斯的创城者
- o 眺望植物园美景。

酒店 5\* Wyndham Grand or similar

第比利斯 - 埃里温(亚美尼亚) □ 早餐/午餐/晚餐

酒店早餐后, 启程前往亚美尼亚的明珠—塞凡湖(视天气情况而定), 为独联 体最大淡水湖,被称为"盖哈马海",远眺湖面与盖哈马山脉交融的景致如海 一般壮阔。

参观湖畔塞凡纳万克修道院, 该修道院曾是重要的宗教中心之一。

傍晚抵达埃里温并入住。

酒店 5\* Radisson Blu or similar

埃里温

早餐/午餐/晚餐

埃里温是亚美尼亚最大的城市, 也是国家的骄傲。

今日市区游览包括:

- o 马什托茨大街
- o 共和国广场
- o 法国广场、市政厅、总统府、议会大厦
- o 参观地标性建筑卡斯卡德阶梯建筑群(艺术阶梯、雕塑、喷泉与花园)
- o 最后前往茨茨纳卡贝尔德大屠杀纪念馆,缅怀1915年种族屠杀中无辜的受者。

酒店 5\* Radisson Blu or similar

埃里温 (飞返) 吉隆坡/新加坡 8 −

亚美尼亚

酒店早餐后, 前往埃里温国际机场, 搭乘返程航班。

抵达吉隆坡/新加坡

机上用餐



**TOP-ONE TRAVEL** 

www.top-one.com.my

+607-334 3388

**9** 012-782 3788



Kuala Lumpur/Singapore (Flight) Baku

Meal on Board

Azerbaijan

Arrive Baku Airport, have your city tour.

On arrival, meet and great by a local representative and transfer to visit Ateshgah Fire Temple, Yanardag Burning Mountain.

Continue to Baku city tour to see the old city, the Medieval Fortress, Shirvan Shahs Palace Complex, Photo stop at Maiden Tower and Medieval Karvansaray.

Hotel 5\* Hyatt Regency or similar



Baku - Sheki

Breakfast / Lunch / Dinner

Azerbaijan

After breakfast, visit Diri Baba Mausoleum. On the way from Baku to Shamakhi There is Maraza Village known for its unique monument.

Visit Shamakhi Juma Mosquethis oldest and largest mosque in Azerbaijan, Shamakhi Dzhuma, according to Thelegend was bulit in the 8th century when Shamakhi was chosen as residence by an Arabian Caliph.

5\* Marxal Sheki or similar

Sheki - Sighnaghi - Tbilisi

Breakfast / Lunch / Dinner

zerbaijan

Breakfast at the hotel.

Check-out head to Azerbaijan to Georgia border.

Visit the Georgian town of Sighnaghi is located in the eastern part of Kakheti, and is knowns as the city of love. Driver to Tbilisi.

5\* Wyndham Grand or similar

Georgia

Tbilisi - Ananuri - Gudauri - Kazbegi - Tbilisi

Breakfast / Lunch / Dinner

Depart to Kazbegi is one of the most beautiful places in Georgia region. During journey you will view the Jinvari water reserve and Ananuri Fortress.

Visit the fourteenth-century Ananuri fortress.

Drive though beautiful Aragvi Gorge, via winter ski resort rt Gudauri, and will cross the path at altitude 2395m above the sea level. Enjoy amazing Mountain view. Arrive to towns Stephantsminda, the center of Kazbegi region. This route was used from Altar in Ananuri church Kazbegi tour ancient time to connect north caucasus to the central Georgia. Marshrutka minivan drive to the Gergeti Trinity church located on altitude 2200 m above the sea level

In the evening return to Tbilisi for overnight.

Hotel 5\* Wyndham Grand or similar



Breakfast / Lunch / Dinner

Breakfast at the hotel. Enjoy breathtaking view from the church that towers over the city of Mtskheta.

Continue to Svetitskhoveli cathedral, known as the burial site of christs robe and the second largest church building in the country. The Cathedral has long been the principal Gerogian church and remains one of the most venerated places of worship to this day.

In the afternoon, transfer to Tbilisi and start the city tour to visit Metekhi Plateau, from where is perfect panoramic view to the old city, Narikala fortress, bath district, Meidan, Kala district, Betlemi district. Here is located also statie of King Vakhang Gorgasali - fonder of Tbilisi. Take a cable car up to Narikala fortress view to the old city and botanical garden.

5\* Wyndham Grand or similar

Tbilisi - Yerevan

Breakfast / Lunch / Dinner

Breakfast at the hotel. Here comes the day to visit the pearl of Armenia, lake sevan (subject to weather). It is considered the largest freash water lake in the cis. People call it the Geghama sea, and it really looks like a sea. Looking far at the horizon you see only the Geghama mountains and the deep blue color of the huge lake. Sevan is a part of the national park and reserve :sevan". There are also medieval historical monuments on the territory. One of the important sights of Sevan is the Monastery of Sevanavank. The monastic complex is located on the peninsla. At one time the monastery was one of the main religious centers, but gradually the monastery became empty.

Transfer to Yerevan overnight.

5\* Radisson Blu or similar

Breakfast / Lunch / Dinner

Yerevan is the pride of Armenia, the biggest city of the country. The tour will take place along the central streets of the city, Mashtots Avenue, the Atre square, the French square, the City hall, the Presidential Residence, the Parliament. One of the main attractions of Yerevan is the Cascade. This is a complex of artistically designed stairs, sculptures, fountains and flower garden. Last, visit to the Tsitsernakaberd memorial complex in the memory of the innocent victims of the genocide in 1915.

5\* Radisson Blu or similar

Yerevan (Flight) Singapore / Kuala Lumpur

Armenia

After breakfast at the hotel, transfer to Yerevan International Airport.

Arrive Singapore / Kuala Lumpur

Meal on Board

Breakfast





#### **Travel Information**

#### **Currency**

Georgia : Georgian Lari
Armenia : Armenian Dram
Azerbaijani : Azerbaijani Manat
\*Prepared USD or Euro for Travel

#### **Time Zone**

GMT +4 (4 hours ahead Malaysia Time)

#### Weather

December - February 0°C - 10°C

March - May 3°C - 23°C

June - August 16°C - 30°C

September - November 5°C - 26°C

高加索是位于西亚及东欧交界处,黑海、里海之间高加索山脉的地区,《元史·速不台传》称之为太和岭,总面积约44万平方公 里。该地名根据古罗马学者老普林尼著作《博物志》的追溯,是来自斯基泰语"kroy-khasis",意为"冰雪闪耀"或"雪白"[1]。境内最 高峰、海拔5,642米的厄尔布鲁士山被称为"欧洲之巅"。

#### PACKAGE ADDITIONAL CONDITIONS:

- 1. Tours are conducted in Mandarin Speaking Tour Guide Services.
- 2. Triple Room, Third person shall be based on a roll-away bed.
- Confirm depart group minimum 10 person, 15 person arrange Tour Leader Services

#### TRAVEL DOCUMENT

It is passenger's responsibility to ensure that have a valid international passport at least six (6) months from the return date of the trip, relevant visas & health certificates if required.

Travel Insurance: All tour members are encouraged to buy travel insurance to safeguard themselves against sickness, loss of money, cancellation, flight detalys or lost of baggages.

#### **TERMS & CONDITIONS:**

- 1. Itineraries, meals, hotels and transportation are subject to change without prior notice
- 2. Every person participating in Top-One Travel's Tours all travel at his/her own risk. Top-One Travel shall not be held liable to any person for additional expenses that may be incurred due to delays or changes in any transport services, sickness, weather, strikes, war or other causes.
- 3. Top-One Travel reserves the right to make changes to or cancel the itinerary at any time due to unforeseen circumstances, especially during peak periods or in the event of a force majeure.
- 4. For other terms & conditions, please refer our Tour Consultant of visit http://www.top-one.com.my/more/tnc .
- 5. Basic confirm departure group size are minimum 10.
- 6. All Pictures shown are for illustration purpose only.

#### 配套基本条款

- 1. 所有行程景点以中文讲解为准。
- 2. 如三人房型,房内第三名住客床褥将以折叠式为准。
- 3. 成团人数为10人。15人以上安排领队。

#### 旅游文件

护照及签证 - 团员有责任确保护照有效期至少6个月或以上(从返程日期计算起),并且取得相关国家签证或准证。任何签证申请团员有责任提供任何签证申请相关资料。

旅游保险-出发前,建议您购买全面的旅游保险。

#### 条规:

1.所有行程,膳食,酒店住宿和交通可能会有所更动,依据任何的情况而定, 恕不另行通知。

2.若出现无法预测的特殊情况,特别是旅游旺季期间,第一旅游将保留更改行程或取消行程的权利。

3.每位参与第一旅游的成员,必须为自身安全或行为负责。若出现无法预测的特殊情况(例如:交通延误/取消,天气,疾病,示威,战争,天灾等),而引发而外指出问题,第一旅游一概不负责,旅客需自行负责额外的费用。

4.详细条规,请联络我们任何旅游顾问或游览http://www.top-one.com.my/more/tnc。

5.基本成团人数为10人。

6.以上图片仅供参考用途,请以实物为准。

# 第一旅游机构(马)有限公司 Reg no. 198601004822 KPL1000

TOP-ONE TRAVEL SERVICES CORPORATION (M) SDN BHD

Address: No.16-16A-16B, Jalan Sutera 2 (Wisma Top-One),

Taman Sentosa, 80150, Johor Bahru, Johor Darul Ta`zim, Malaysia









## Contact:

联系:

update: 22 July 2025 2:00 pm